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Krajevna skupnost Šentjanž 

Šentjanž 22 

8297 Šentjanž 

 

Številka: 031-0011/2022 

Datum: 24. 9. 2024 

ZAPISNIK 

8. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž, 

ki je bila v torek, 24. 9. 2024, ob 19. uri, v sejni sobi KS Šentjanž 

 

Prisotni člani sveta: 

Dejan Skoporc, Mojca Vozelj, Jože Dragan, Irena Odlazek,, Boštjan Repovž, Maja Skoporec. 

 

Odsotni:  

Marjetka Florjančič (opr.), Petra Majcen (opr.), Petra Jazbec (opr.), Helena Matjašec (opr.). 

 

Ostali prisotni: 

Marjetka Flisek, referentka za KS. 

Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  

 

Sejo vodi: Boštjan Repovž, predsednik sveta KS Šentjanž. 

 

Ker ob 19. uri svet KS Šentjanž ni bil sklepčen, se je z uradnim začetkom seje počakalo do 

19.28, ko se je seji pridružila Maja Skoporec.  

 

Pred uradnim pričetkom seje med člani sveta poteka razprava o tekoči problematiki. Predsednik 

predstavi prejete vloge krajanov: 

 

• Srečko Šoli → saniranje udarnih jam se poda v plan za leto 2025. 

• Gospa Hočevar iz Budne vasi → zagotovi se 1 kamion peska, da bodo lahko teren 

začasno uredili. 

• Dejan Skoporc → ureditev ceste v Koluderje. Predsednik je že opravil terenski ogled z 

Radom Gobcem iz Občine Sevnica in Andrejem Prijateljem. Predlaga se ureditev v treh 

fazah. Najprej bi se prvi del utrdil, asfaltiral, uredila mulda, odvodnjavanje hriba. V drugi 

fazi je potrebno izkopati teren nasproti Lindič Francija. Most je na pohodni površini v redu, 

izpodjedeni so temelji. Dejan Skoporc poudari, da je omenjeni most strateško pomemben, 

saj prebivalci iz vasi nimajo nobenega druga prehoda. Opozori, da projekt ni tako preprost. 

Potrebno bo pripraviti alternativno rešitev v času rekonstrukcije mostu. Predsednik pove, 

da so že potekali pogovori s predstavnikom občine Sevnica in izvajalcem. V tretji fazi bi se 

morala urediti razširitev od mostu do križišča v središču vasi. Rekonstrukcija mostu je 

prioritetna. Problem je tudi pod Rozmanovo hišo, kjer je pobuda, da bi lastnik zgradil 

škarpo, KS bi asfaltirala dovoz. Pripravil se bo okvirni predračun del.  

• Podlogar Simon →V dolini Radgonskega potoka je potrebno začeti s sanacijo cestišča in 

asfaltacijo. V arhivu je vloga krajana že dalj časa, ker je odsek do Rupe dolg približno tri 

kilometre, se predlaga postopni pristop k sanaciji. Vsako leto določen del cestišča uredimo 

in v doglednem času prispemo do Rupe. 
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• Pri Bajt Jože se je uredila sanacija z mletim asfaltom, preverjamo učinkovitost.  

• Predsednik pove, da se je na Bržanah en mesec po sanaciji usada asfalt ponižal za dobrih 

10 cm. Začelo je odnašati spodnji del cestišča. Občina bo naročila izdelavo nove 

geomehanske študije. 

• Ivica Vovk Svinjsko → narediti cesto do hiše, ker je nov priseljenec z družino. Celoten 

odcep ne mora sam financirati, zato prosi KS za pomoč.  

 

→Ob 19.28 pride Maja Skoporec. Svet KS Šentjanž je sklepčen.  

 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 7 članov sveta KS Šentjanž. Svet KS Šentjanž je bil sklepčen.  

 

Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta, prebere predlog dnevnega reda in ga poda v razpravo 

ter potrditev.  

 

Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda, 
2. Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 16.6.2024, 
3. Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025, 
4. Pregled aktivnosti v obdobju med sejama, 
5. Predlogi za dobitnika priznanja KS Šentjanž, 
6. Potrditev predloga za dobitnika priznanja Občine Sevnica, 
7. Program dela za leto 2025, 
8. Pregled vlog in dopisov, 
9. Razno.  
 

Razprave ni.  

 

Sklep: Svet Krajevne skupnosti Šentjanž je sprejel predlagani dnevni red za 8. redno sejo 

Sveta Krajevne skupnosti Šentjanž. 

Izid glasovanja:  za 7 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

Ad 2 

Pregled in potrditev zapisnika 7. redne seje sveta z dne 11.6.2024 

 

Predsedujoči poda v razpravo in glasovanje zapisnik 7. redne seje sveta z dne 11.6.2024. 

 

Razprave ni.  

 

Sklep: Zapisnik 7. redne seje z dne 11.6.2024 je bil soglasno potrjen.    

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 
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Ad 3 

Obravnava predloga finančnega načrta za leto 2025 

 

Gradivo so člani sveta prejeli skupaj z vabilom. Predsednik pove, da je po sklepu župna občine 

Sevnica odobrena kvota za financiranje KS Šentjanž v višini 126.136,62 EUR. Lastni prihodki 

(najemnine, obresti od sredstev na vpogled, oglaševanje) so planirani v znesku 5.760,00 EUR. 

Tako skupna prihodkovna stran znaša 131.896,62 EUR. Enaka je odhodkovna stran, ki je po 

posameznih postavkah in kontih prikazana v tabeli, ki je bila v gradivu.  

V letu 2025 se je dodala nova proračunska postavka Investicijski transferi za požarno varnost v 

znesku 7.000,00 EUR. Sredstva bodo namenjena PGD Veliki Cirnik za sofinanciranje gasilskega 

vozila.  Povečala se je tudi postavka 18073 Mediji in avdiovizualna kultura, ker je v letu 2025 

načrtovana soudeležba iz finančnega načrta KS Šentjanž za izdajo knjige o zgodovini Šentjanža 

avtorja Zorana Oskarja Zeliča. Ostali odhodki so podobni kot v veljavnem finančnem načrtu. 

Predsednik predlaga obnovitev fasada zadaj in oplesk dvorane znotraj. Sredstva so rezervirana 

na postavki 60074 Razpolaganje in upravljanjem s premoženjem. V nadaljevanju predsednik 

predstavi še ostale načrtovane stroške za redno delovanje krajevne skupnosti.  

 

Sklep:  

Svet Krajevne skupnosti Šentjanž se je na svoji 8. redni seji dne, 24. 9. 2024 seznanil z 

dokumenti predloga finančnega načrta Krajevne skupnosti Šentjanž za leto 2025 in 

predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.   

Izid glasovanja: 7 za 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep sprejet. 

 

Ad 4 

Pregled aktivnosti v obdobju med sejama 

 

Predsednik predstavi aktivnosti izvajanje med 11.6.2024 do 24.9.2024: 

- 9.9.2024 je bil podpis pogodbe za gradnje škarpe in igrišča pri OŠ Šentjanž. Dokončanje 

izgradnje igrišča je predvidena do 31.5.2025. Vsa zemeljske dela naj bi bila narejena že 

letos. V spomladanskih mesecih 2025 se položi asfalt. Asfalt se mora potem segreti na 15 

stopinj, da se lahko položi tartan. V nadaljevanju predsednik člane sveta seznani s 

pomanjkljivostjo projekta izgradnje igrišča (kanalizacija iz vrtca). Težave so pri izvedbi 

razsvetljave na igrišču in ob igrišču, cesta proti Češnjicam.   

- PGD Veliki Cirnik – središče je lepo urejeno. Pri izvajanju so nastala dodatna dela, ki še 

niso finančno poravnana. Po izvedenem sestanku pri županu Občine Sevnica se dogovori, 

da se stroški razdelijo polovično med KS in Občino Sevnica.  

- Streha nad slopnim znamenjem na Velikem Cirniku je obnovljena. Polovica sredstev je 

bila odobrena iz javnega razpisa o sofinanciranju kulturnih spomenikov v občini Sevnica 

za leto 2024, polovica se poravna iz finančnega načrta KS Šentjanž. 

- Izvedeni so bili ogledi javnih poti po neurjih. Cesta v Golek, ki jo je v dolžini 20 m utrgalo, 

je posuta. Občina bo financirale tirnice, da se cesta primerno utrdi. Lastnik bo priskrbel 

potreben les. Po neurju v Cerovcu se je sprožilo del zemljine pri stanovanjski hiši  

Gregorčič. Pomagalo se bo z dobavo peska in izkopom, škarpo bo financiral sam.  
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Ad 5 
Predlogi za dobitnika priznanja KS Šentjanž 

 

Predsednik poda v razpravo glede predloga za dobitnika priznanja KS Šentjanž. Med člani sveta 

je bil podan predlog za Mateja Renka, vaščane Leskovca in Sebastjana Završnika. V razpravi 

sodelujejo vsi člani sveta. Priznanja bodo podeljena na osrednji prireditvi praznovanja KS 

Šentjanž, ki bo 25. oktobra.  

 

SKLEP:  

Člani sveta so sprejeli sklep, da se priznanje podeli vaščanom Leskovca in Sebastjanu 

Završniku.  

Izid glasovanja:  7 za, 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad 6 

Potrditev predloga za dobitnika priznanja Občine Sevnica 

 

Predsednik pove, da je bil že na 7. redni seji sveta KS Šentjanž podan predlog za dobitnika 

priznanja Občine Sevnica za g. Milana Sotlar. Petra Majcen je pripravila obrazložitev. Predlog so 

podprli tudi Društvo vinogradnikov Šentjanž, Šentjanški Jurjevalci, Društvo upokojencev in 

Društvo Združenje borcev za vrednote narodnoosvobodilnega boja Slovenije. 

Predlog je bil podan na Občino Sevnica. Prejet je bil odgovor, da Milan Sotlar prejme zlato plaketo 

Občine Sevnica. 

 

SKLEP:  

Člani sveta podpirajo predlog za dobitnika priznanja Občine Sevnica za g. Milana Sotlarja. 

Izid glasovanja:  7 za, 0 proti (prisotnih 7). 

Sklep je sprejet. 

 

Ad7 

Program dela za leto 2025 

 

Predsednik pove, da je bil program predstavljen pred pričetkom uradnega dela seje. Nanaša se 

na prejete vloge. Na občini potekajo razgovori o delih v letu 2025. Prioriteta je zaključek gradnje 

igrišča pri OŠ, ureditev ceste mimo novega igrišča in javne razsvetljave, vodovod do šole na Kalu, 

cesta proti Brunku, Zdevnem in V. Cirniku. S strani KS pa  postopno urejanje ceste proti Koludrju 

in ceste ob potoku Radvance. Dejan Skoporc predlaga, da se za ureditev ceste proti Koludrju 

prosi za pomoč Zavod za gozdove, saj je to edina pot za spravilo lesa. Predsednik pove, da bo 

zadevo predstavil revirnemu gozdarju.  

 

Ad 8 

Pregled vlog in dopisov 

 

Predsednik pove, da je vloge in dopise že predstavil na začetku: Srečko Šorli (elektronska pošta), 

Els Thenissen iz Bostana, za nepremičnino Kal 11, vloga pri Marjetki Florjančič, ga. Hočevar 

Budna vas - telefonski razgovor, Dejan Skoporc - elektronska pošta, Simon Podlogar - ustna loga.  
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Ad 9 

Razno  

Jože Dragan izpostavi problematiko na cesti, odcep Podboršt – Cirnik. Predsednik pove, da 

zadevo ureja pravna služba v Ljubljani v smislu razlastitve zemljišča, kjer poteka cesta. Za ureditev 

predmetnega odseka sam pridobiva potrebna soglasja. Razprava na sodišču bo 26.9.2024. Na 

tematiko med člani poteka razprava.  

 

Mojca Vozelj sprašuje kakšna je situacija glede ureditve ceste mimo šole. Predsednik pove, da 

manjka še eno soglasje lastnika zemljišča.  

 

Franci Ajnihar opozori, da na avtobusni postaji ne gori luč. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.35.  

 

Zapisala:         

Marjetka Flisek           Boštjan Repovž  

Referentka za krajevne skupnosti      predsednik sveta KS Šentjanž 

          

                 


